
REFERAT FRA STYREMØTE



Dato: **16.okt. 2025** Kl.: **12:30-15:45** Sted: **Pizzabakeren, Raufoss**

Tilstede: Hege Meiler Kvernvolden, Silje Christiansen, Silje Frantzen, Elin Dalum Randen, Annie E. Bråthen

Referent: Elin

Ikke til stede: Anastasiia Shestova

Sak nr.	Tittel	Ansvarlig
---------	--------	-----------

Godkjenning av forrige referat

Godkjent.

Alle

Info fra leder/nestleder

Hege: hjemmesiden må oppdateres hyppigere. Ønskelig med arkiv på det som blir gammelt.

Miljøtrening på torsdager: Det er i hovedsak 3 steder vi oppholder oss: utenfor hallen, på Vestre Toten ungdomsskole eller ved NAV/Kulturhuset. Ikke alle er på Facebook. Disse kan sjekke hjemmesiden, og eller sende melding til ansvarlig for treningen.

Vi har flyttet på «veggen» ved trappa. La stå! Den skal gjøres mer stødig, vi jobber med saken. Vi lar porten vi har stå inntil videre.

Det er hengt opp forslagskasse i hallen, etter innspill fra medlemmene som møtte på medlemsmøte den 8. september.

Vi må sette på varme i hallen og på WC. Hege snakker utleier.

Silje C: hjemmesiden blir oppdatert fortløpende. Arkiv er lagd, samt tatt vekk mulighet for å sende melding fra hjemmesiden via «kontaktskjema». Sistnevnte er gjort fordi vi får spam og svindel-linker tilsendt.

Pågående saker

0/25

Økonomisk oversikt m.m.

Bankkort er bestilt og mottatt 16.09.2025.

Husleie for oktober er betalt.

Regnskapsfører er betalt.

Utleie for regnskapsfører ifbm. kjøp av toner til printer er betalt.

Strøm: avregnes ikke før til nyttår.

Silje C./Elin

Elin har vært i møte med DnB og fått **informasjon** om ulike måter vi få midlene vi har på konto til å vokse litt. Hun redegjør kort for de ulike alternativene: Fond, høyrentekonto og sparekonto. Styret konkluderer med at det er sparekonto som er aktuelt for klubben, da denne ikke innebærer noen form for risiko. TOH vil da få litt renteinntekter på midlene som settes på denne kontoen. Vi ivaretar og sikkerheten ift. at mesteparten av midlene blir satt på sparekonto som ikke er tilknyttet et kort. Elin ordner med sparekonto.

Elin

Vi mottar regnskap annenhver måned fra ekstern regnskapsfører. Regnskap pr. 31.08.2025 er mottatt.

Sak nr.	Tittel	Ansvarlig
3/25	Aktivitetsplan Det blir bruksalg i hallen den 26.oktober fra 12:00! Rallykurset den 25.10 er fulltegnet og avholdes. Vi avholder nytt rallykurs med Nina Tandberg den 15.november. Påmelding legges ut i løpet av kort tid. Juleavslutning blir gruppevis. Mer informasjon kommer.	Alle
20/25	Instruktør- og veiledersamling 22.september Gjennomført. Gode diskusjoner og tanker om veien videre fremover.	
23/25	Ekstraordinært årsmøte Protokoll er underskrevet av de to som ble valgt til den oppgaven, og styret har mottatt protokoll den 14.09.2025. Denne blir ikke lagt ut på hjemmesiden grunnet GDPR, men kan sendes på e-post ved forespørsel fra medlemmer.	
24/25	Klubbklær Vi ønsker oss refleksvester m/logo i første omgang. Aktuelle bedrifter å sjekke er Ahlshell og Wenaas.	Annie
25/25	Medlemsmøte 8. september Gjennomført. Styret fikk mange gode innspill med tanke på videre aktivitet, forventninger fra medlemmer etc. Vi gjennomgikk klubbens økonomi, og svarte på spørsmål fra medlemmene. Vi håper alle følte de fikk svar på det de lurte på, og oppfordrer til å sende oss e-post på totenhund@outlook.com dersom det dukker opp spørsmål.	
26/25	Utviklingsgruppe De som kom på instruktør- og veiledermøtet i september kan være aktuelle. Vi må invitere disse og høre mer om idéer og tanker om hvordan vi kan utvikle klubben videre på en sunn og bærekraftig måte som fremmer aktivitet og hundeglede.	Hege
30/25	Innkjøp tørr/våt-støvsuger Vi fikk låne rensemaskin av et medlem for å kunne teste en slik maskin. Vi må investere i en industristøvsuger fordi vi trenger å få opp alt støv, pels og grus. Pris på en slik en ligger på 2000-2500kr. Vi kjøper en slik, som tidligere vedtatt. Vi legger ned forbud om bruk av vet-bed, pelsstell og kloklipp i hallen.	Hege og Annie
32/25	Innkjøp av utstyr Hinder – når får vi disse? Silje C. etterspør. Tunnel og sandsekker, skal vi kjøpe nytt da vi ikke har fått tak i brukt? Tunnel er veldig viktig å få trent på ifbm. RL, allerede fra klasse 2, så dette bør vi prioritere. Styret velger å avvente litt til for å se om vi får tak i brukt. Vi ser behov for tett gjerde foran vinduene i «innhuket» bak trappa, slik at vi kan ha «ventesone» med bur inne når det blir kaldt ute. Til dette trenger vi kompostgrinder, ugressduk, rammeverk m/føtter.	Alle

Sak nr.	Tittel	Ansvarlig
	Nye saker	
34/25	Valg 2026 – kommunikasjon med valgkomitéen Hvem er på valg i 2026? Hege tar kontakt med leder av valgkomitéen.	Hege
35/25	Budsjett 2026 Vi setter dette på agendaen, og ber alle om å tenke på utstyr vi ønsker å kjøpe inn, faste kostnader/utgifter, etc. Må se på årets regnskap før vi kan lage budsjettet, men lurt å tenke på allerede nå.	Alle
36/25	Gruppetrening hallen (egentrening gruppe) - pris Forslag For gruppe på minimum 5 personer: Disse må ta kontakt m/styret i forkant av booking. De kan så booke hallen for for 3 t, og betale 70kr per person for disse tre timene. Den som booker betaler alt, og gruppen gjør opp seg imellom. Forslaget vedtas enstemmig. Informasjon om dette må ut til medlemmene.	Alle
	Eventuelt: Skal TOH melde seg inn NBF? Tas opp på neste styremøte. Idè om en seniortreningsgruppe – for våre medlemmer (tobeinte). Tas opp på neste styremøte. Nå som vi har fått bankkort kan vi endelig kjøpe gaver til avtroppede styremedlemmer. Nyttårsbord: Vi sender ut mail i desember med påmeldingsfrist. Dato blir lørdag 24.Januar 2026 på Salt & Pepper Gjøvik. Kl 17.30. Alle betaler for det de selv spiser og drikker. Neste styremøte: torsdag 06.november, 12:00 hos Annie.	